
                    PROTOKOLL KGFS STYRELSEMÖTE 

 

 
Tid:  2019-06-10 måndag kl 17:30 

Plats:   Tölö IFs klubbstuga Hamravallen  

Närvarande:  Ronny Norberg (RN), Johan Gometz (JG), Göran Bengtsson (GB), 

   Håkan Ågren (HÅ), Lars Juviken (LJ), Gunilla Gustafsson (GG) och Håkan Bolin (HB) 

   

 

1.  LJ öppnande mötet. 

 

2.  RN valdes till sekreterare och GB valdes till justeringsman. 

 

3. Dagordningen godkändes. 

 

4.  LJ gick igenom föregående styrelseprotokoll 2019-04-03 och årsmötesprotokoll  

 2019-04-07.  

 

5.  Styrelsen konstituerades med LJ som ordförande enligt årsmötesbeslut, 

   JG valdes till vice ordförande, RN till sekreterare, HÅ till kassör och GB till ledamot samt

 GG och HB som suppleanter enligt årsmötesbeslut. 

 Beslutades att ordförande LJ och kassör HÅ tecknar föreningen i förening.  

 Dessutom hela styrelsen i förening. 

Beslutades ge Christina Jönsson 620323-5103, fullmakt att disponera föreningens 

bankkonton.                    

Beslutades arvodera hennes bokföringstjänster med max 9 000 kr/år.  

Enligt årsmötesbeslut är styrelsearvodet 990 kr. Beslutades att suppleanternas arvode 

skall baseras på respektives närvaro på styrelsemöten.  

 

6.  Beslutades enligt HÅs förslag att det för närvarande inte är aktuellt att byta bank. 

 RN hade inget att rapportera om hemsidan. 

LJ informerade om Kungsbackaleken. Det är viktigt att arrangörerna tidigt går ut i tid med 

speldagar. KDFFs Tjejfotbollens dag 21/9 kommer i år att arrangeras i samverkan med 

Onsala BK. 

 Från HFF fanns inget aktuellt att rapportera. 

  

     

7.  LJ informerade om hans och RNs möte med Ulrika Granfors 2019-05-10 och den 



 ”samverkansgrupp” som hon håller på att bilda. LJ och RN är inbjudna till ett första möte 

 2019-06-18 med syfte att bland annat se över föreningarnas behov och förvaltningens 

 möjligheter att stötta föreningslivet. Mötesdeltagande bidrog med synpunkter att ha med 

 till mötet. 

 LJ informerade att RF håller på att se över nuvarande LOK- stödsupplägg. 

 LJ informerade att företrädare för de halländska kommunerna och distriktsförbunden för 

 fotboll, innebandy och handboll kommer att träffas för att enas om hur barns och 

 ungdomars multiidrott kan stimuleras och underlättas. Ishockeyn i Halland ingår i 

 Göteborgs Ishockeyförbund och deltar därför för tillfället inte i dessa diskussioner. 

 LJ informerade att med rådande brist på inomhushallar är Futsal en ickefråga för 

 Kommunen. 

    

8.  Beslutades att JG kontaktar HFF för att få namnen på de nya distriktsdomarna i 

 Kungsbacka som dömt på distriktsnivå 1-2 år. Därefter tas beslut om en eventuell aktivitet 

 för dessa. 

  

9.    Beslutades att LJ fortsätter utreda inköp av 5 mot 5 mål. LJ fortsätter även dialogen med 

 Kommunen angående kostnaderna för transporter av mål till Kungsbackalekens 

 sammandrag .   

 

10.  GB hade inget att rapportera om etiska regler. Bordlades till nästa möte, då han 

 presenterar hur Göteborgs FF har löst det. 

 

11.  Beslutades att GG driver frågan vidare vem som skall ansvara för Kungsbackaläktaren på 

 Gamla Ullevi i samband med damlandskamper. 

 

12.  RN informerade att motioner till HFFs representantskap skall vara inlämnade senast 30/9. 

 Är viktigt att de föreningar som kommer lämna in motioner till HFF även sänder dessa till 

 övriga KGFD-föreningar så dessa får möjlighet att tillstyrka eller lämna synpunkter. 

  

 GB informerade som Kungsbackas representant i HFFs valberedning att alla föreningar 

 inventerar potentiella kandidater till HFFs styrelse. Är viktigt att Kungsbacka blir 

 representerade i styrelsen. 

 

13.  LJ avslutade mötet och nästa möte bestämdes till 19/9 kl. 17.30 hos Kungsbacka IF.      

 

Ronny Norberg Göran Bengtsson 

Sekreterare  Justeringsman 


